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Vrijwilliger in de regio Fryslân

Als kind werd Harry Lafleur de fijne 
kneepjes van het vissen bijgebracht door 
de Amsterdamse bloemenkoopman uit 
de Maasstraat. Zijn jeugd bestond uit 
samen vissen met Appie en een aantal 
vriendjes in de Amstel en andere wate-
ren rond Amsterdam.
Tegenwoordig zet Harry Lafleur zich 
als vrijwilliger met hart en ziel in voor 
de sportvisserij. Bij HSV De Tjonger uit 
Makkinga is hij secretaris en bij Sport-
visserij Fryslân is hij lid van de Commis-
sie Water en Visstandbeheer (CWV). 
Daarnaast zet hij zich met name in voor 
de jeugdvisserij. “Als sportvisser heb ik 
veel geleerd van anderen en dat wil ik 
ook overbrengen aan de nieuwe gene-
ratie sportvissers”, zegt Harry. “Daarom 
zet ik mij in voor de jeugd binnen HSV 
De Tjonger. Bij de vereniging hebben we 

HARRY LAFLEUR
Vrijwilliger Harry Lafleur is een allrounder in de wereld van hengelsport-

verenigingen. De fanatieke roof- en witvisser zet zich met hart en ziel in voor 

de sportvisserij en draagt vooral de jeugdvisserij een warm hart toe. “Het is 

leuk om te zien dat de jeugd zoveel plezier beleeft aan het sportvissen.”

DOOR FOEKE VISSER

Harry is actief lid van de Snoekstudiegroep.

facetten binnen de provincie. Met name 
goede contacten zijn daarbij van groot 
belang.”
Harry zou het geweldig vinden als de 
politiek zich wat meer betrokken en 
verantwoordelijk zou voelen voor de 
sportvisserij. “Hetzelfde geldt voor de 
betrokkenheid van de toeristenbranche. 
Zij realiseren zich nog steeds niet dat de 
sportvisserij in Fryslân een bijdrage kan 
leveren aan bijvoorbeeld het uitbreiden 
van het toeristenseizoen. Door bij-
voorbeeld huisjes te verhuren voor een 
visweek of -weekend met een volledig 
verzorgd arrangement, kun je ook buiten 
het seizoen sportvissers naar Fryslân 
lokken. In Denemarken, Noorwegen en 
Zweden doet men dit al jaren.”

NATUUR EN RUST
Is er nog wel tijd om zelf te vissen?. 
“Jazeker”, zegt Harry stellig. “Ik ben lid 
van de SNB regio Fryslân (Snoekstudie-
groep Nederland - België, red.). Naast 
roofvis vis ik ook nog regelmatig op wit-
vis. Twee keer per jaar ga ik naar Dene-
marken. Heerlijk vissen op voorn aan 
het meer bij Jels of in Truust bij de rivier 
Gudenå. Haring vangen bij Hvike Sande 
en zalm en forel op de rivier Skjern-Å. Ik 
kom al twintig jaar in Denemarken, niet 
alleen voor het vissen, maar ook voor de 
natuur en rust. Als het aan mij ligt en de 
gezondheid laat het toe, mag daar nog 
wel twintig jaar bij.”

twee groepen: één van zes tot twaalf 
jaar en één van twaalf tot zestien jaar. 
Uit die tweede groep gaan de beste vijf 
naar de wedstrijden, bijvoorbeeld de 
Oostellingerwerf Cup. Het is leuk om te 
zien dat de jeugd zoveel plezier beleeft 
aan sportvissen.”

MEER POLITIEKE 
BETROKKENHEID
Bij de CWV houdt Harry zich bezig met 
monitoring, visuitzet, visbestandbeheer, 
het realiseren van trailerhellingen en 
visplekken. Harry: “Verder onderhoud 
ik de contacten met de Friese hengel-
sportverenigingen. Om je optimaal te 
kunnen inzetten voor een commissie, 
zou je vanaf het begin moeten meelopen 
met iemand die ruime ervaring heeft. 
Hierdoor kom je in aanraking met alle 

Harry met een fraaie winde op zijn vaste 
 vakantieadres in Denemarken.


